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RM.0002.8.3.2018                        

PROTOKÓŁ Nr 2/2018 

z III Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 19 grudnia 2018 roku. 

Ad. 1 - 5  

–  Otwarcia III sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 13.00 dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Krzysztof Włodarski. Powitał wszystkich zebranych. 

–  Na sesji gościły dzieci z Przedszkola Samorządowego w Piotrkowie Kujawskim, które wraz ze 

swoimi opiekunami złożyły życzenia świąteczne. Dzieci zaśpiewały także kolędę i wręczyły stroiki 

oraz pierniczki, przy których wypieku pomagały. 

–  W posiedzeniu uczestniczyło 15 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

–  Quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady. 

–  Na sekretarza III sesji wybrano radnego: Jana Bladowskiego. 

–  Pan Arkadiusz Włodarski odczytał porządek obrad sesji. 

–  Porządek obrad został przyjęty, 15 radnych głosowało za jego przyjęciem.  

–  Protokół z II sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim został przyjęty jednogłośnie (15 

radnych opowiedziało się za jego przyjęciem). 

 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji, tj. od 30 listopada 2018 

r.. Powiedział m.in., że:  

1. Brał udział w posiedzeniu LGD, które dotyczyło oceny wniosków przedsiębiorców. 

2. Brał udział w posiedzeniu dotyczącym zmiany strategii Powiatu. 

3. Brał udział w dwóch sesjach wyjazdowych na temat działalności spółdzielni socjalnych. 

4. Uczestniczył w organizacji pracy bieżącej Urzędu Miasta i Gminy. 

5. Uczestniczył w spotkaniach z okazji zbliżających się świąt. 

 

Ad. 7 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że w ostatnim czasie uczestniczył w posiedzeniu sztabu 

WOŚP w Piotrkowie Kujawskim oraz w spotkaniu „opłatkowym” Zarządu OSP w Piotrkowie 

Kujawskim, a także w obchodach jubileuszu 70-lecia Biblioteki w Piotrkowie Kujawskim, na którym 

był wraz z Przewodniczącym Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – Panem Włodzimierzem 
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Kubiakiem. 

 

Ad. 8 a-h 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr III/18/2018  w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim na 2019 rok. 

Dyskusji nie było, Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr III/18/2018: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” – 

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr III/19/2018 w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2019 rok. 

Dyskusji nie było, Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr III/19/2018: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” (1 

radny nie wziął  udziału w głosowaniu) – uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr III/20/2018 w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do przyznania pomocy w formie posiłku, świadczenia 

pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób i rodzin objętych wieloletnim rządowym 

programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 

- Pan Krystian Betliński poprosił o udzielenie informacji o ilości rodzin, które objęte są wsparciem, o 

którym mowa w uchwale Nr III/20/2018 oraz jaką wysokość będzie miało kryterium uprawniające 

do uzyskania pomocy, po podjęciu uchwały Nr III/20/2018? 

- Pani Natalia Kuczyńska odpowiedziała, że pomocą z programu objętych jest 645 osób, a kryterium 

dochodowe po podniesieniu go do 150 % dla osoby samotnej będzie wynosiło 1051,50 zł a dla 

osoby w rodzinie będzie wynosiło 792 zł na osobę. 

Dyskusji nie było, Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr III/20/2018: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr III/21/2018  w sprawie określenia zasad 

zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci 

produktów żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek w szkole i 

w domu” na lata 2019-2023.  

Dyskusji nie było, Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr III/21/2018: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

uchwała została przyjęta. 
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- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr III/22/2018 zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2018-2029. 

- Pan Błażej Barczak zapytał dlaczego w wykazie przedsięwzięć realizowanych przez Miasto i 

Gminę nie znalazły się ścieżki rowerowe oraz zapis o remoncie ulicy Smołowej? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że jest realizowany projekt na ul. Smołową i jeżeli będzie 

skończony projekt kosztorysowy i Wysoka Rada podejmie decyzję o realizacji tego zadania, 

wówczas ulica ta będzie w pełni wpisana. Jeśli chodzi o ścieżki rowerowe to nie podjęto z Radą 

decyzji o ich budowaniu. Jeżeli takie decyzje zapadną i zostanie wskazane źródło ich finansowania to 

będzie to realizowane. Dodał, że w budżecie na 2018 rok inwestycja budowy ul. Smołowej jest 

zaplanowana pod kontem dokumentacji. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, ze jednak nie ma jej w latach kolejnych: 2019, 2020 i 2021. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze Wieloletnia Prognoza Finansowa jest dokumentem, do 

którego zawsze można wprowadzić nowe inwestycje, jeśli tylko taka decyzja zapadnie. Zatem z 

chwilą wpisania tej inwestycji do WPF będą również ujęte wydatki na ten cel w tym roku. 

- Pan Paweł Betliński powiedział, że chciałby poznać konkretną datę zakończenia dokumentacji i 

rozpoczęcia inwestycji. Zauważył, że inwestycję tę, postępując jak dotychczas, można odkładać z 

roku na rok, a należy pamiętać o tamtejszych mieszkańcach, którzy mają zimą utrudniony przejazd z 

uwagi na powstające błoto, a latem pojawia się kurz. Jego zdaniem wyrównanie drogi i posypanie jej 

kamieniem oddala problem na chwilę. Mieszkańcom trzeba coś jasno powiedzieć, czy będzie to w 

kolejnym roku czy w tej kadencji. Dodał, że ma nadzieję, że sprawa ta będzie załatwiona bardzo 

szybko i, że chciałby uzyskać konkretną odpowiedź. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, ze w dniu poprzedzającym III sesję Rady Miejskiej odbyło się 

posiedzenie wspólne wszystkich Komisji Rady oraz, ze jest mu przykro, iż Pana Betlińskiego nie 

było na tym posiedzeniu, bo właśnie podczas tego posiedzenia szczegółowo omówiono sytuację 

remontu ul. Smołowej. Dodał, że dobrze byłoby, aby zapoznawać się z protokołem z posiedzenia 

komisji, jeśli się na nim nie było. Wyjaśnił, że prace nad projektem budowy ul. Smołowej były 

zaplanowane do końca listopada, ale z uwagi na to, że pojawił się problem przebudowy linii 

energetycznej i uzupełnienie dokumentacji przesuwa to termin zakończenia tworzenia dokumentacji. 

Powiedział, że myśli, iż uda się podać termin niebawem, gdy Energetyka rozstrzygnie przetarg na 

przebudowę linii energetycznej. Pan Burmistrz wyjaśnił, że zapoznał Radnych na posiedzeniu komisji 

z kosztorysem inwestycji budowy ul. Smołowej, a przypuszczalny koszt inwestycji będzie wynosił 

4.500.000,00 zł. Jest to inwestycja za niemałe pieniądze, ale jest również potrzebna. 

- Pan Paweł Betliński powiedział, że rzeczywiście nie było go na przedsesyjnym posiedzeniu 

wspólnym komisji, ale zatrzymały go sprawy służbowe związane z objętym niedawno stanowiskiem. 

Powiedział, że rozumie, iż 4.500.000, 00 zł to jest dużo, ale zapytał czy nie można zaplanować 

budowy tej ulicy w etapach? 
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- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, ze nie można mówić o rozpoczęciu inwestycji już dziś, co 

oczywiście nie wyklucza rozpoczęcia jej w ciągu roku budżetowego. Podkreślił ponownie, iż 

punktem wyjścia rozpoczęcia realizacji inwestycji jest osiągnięcie pełnego projektu budowlanego. 

Ukończono projekt na budowę drogi, jest zrobiona potencjalna organizacja ruchu na tej drodze, ale 

nie zakończono ostatniego etapu – projekt przebudowy linii energetycznej i sama jej przebudowa. 

Jeśli będzie kompletny projekt wówczas Rada Miejska, posiadając wiedzę na temat kosztów 

inwestycji i posiadanych środków będzie podejmować decyzję dotyczącą jej realizacji. To Rada 

podejmie decyzję czy robić tę drogę etapami, czy też nie. Dodał, że gdyby nie podjęto działań w 

kwestii wykupu gruntów to droga ta jeszcze długo nie mogłaby być budowana. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr III/22/2018: 13 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr III/23/2018 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2018. 

Dyskusji nie było.  Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr III/23/2018: 14 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów. 

 

- Pani Jolanta Zalesińska przedstawiła założenia do budżetu na 2019 rok. Powiedziała, że projekt 

budżetu został złożony do Biura Rady Miejskiej do 15 listopada 2018 r. Przedstawiła także trzy 

uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej: Nr 15/WPF/2018 w sprawie wyrażenia opinii o projekcie 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski na lata 2019-2029; Nr 15/P/2018 w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Miasta 

i Gminy Piotrków Kujawski na 2019 rok i Nr 12/Dpr/2018 w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski na 2019 rok. Wszystkie trzy uchwały zawierały opinie pozytywne. Wymienione uchwały 

Regionalnej Izby Obrachunkowej stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Salę opuściła Radna – Halina Wawrzyniak. Od tej chwili na sali obecnych jest 14 Radnych. 

Po chwili, na salę obrad powróciła Radna – Halina Wawrzyniak. Od tej chwili na Sali obecnych jest 

15 radnych. 

- Pan Andrzej Schmidt przedstawił opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów w sprawie 

projektu budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2019 rok. Powiedział, że: „Komisja 

Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, działając w oparciu o 

§ 5 uchwały Nr XXXVIII/207/10 Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim z dnia 17 września 2010 

r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, po przeanalizowaniu dokumentacji 

przedłożonej przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski oraz wysłuchaniu, na posiedzeniu 
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w dniu 3 grudnia 2018 roku  ustnych wyjaśnień Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, Pana 

Sławomira Henryka Boguckiego oraz Skarbnika Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, Pani Jolanty 

Zalesińskiej, dokonała analizy projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski na 2019 rok i stwierdziła, co następuje: 

1. Dochody budżetu gminy zaplanowano w kwocie 38.111.597,67 zł, w tym: dochody bieżące 

w wysokości 34.621.601,00 zł i dochody majątkowe 3.489.996,67 zł. 

2. Wydatki budżetu gminy zaplanowano w kwocie 44.167.095,00 zł, w tym: wydatki bieżące w 

wysokości 34.324.776,00 zł i wydatki majątkowe w kwocie 9.842.319,00 zł. 

3. Deficyt budżetu gminy w wysokości 6.055.497,00 zł zaplanowano pokryć nadwyżką z lat 

ubiegłych w kwocie 1.802.297,33 zł, wolnymi środkami w kwocie 1.753.200,00 zł oraz 

kredytami i pożyczkami w kwocie 2.500.000,00 zł. 

4. W projekcie budżetu gminy zaplanowano wydatki inwestycyjne na kwotę 9.842.319,00 zł. 

Część ujętych w planie budżetu na 2019 rok inwestycji stanowi ich kontynuację z lat 

ubiegłych a część inwestycji jest nowych. 

5. Wraz z projektem uchwały budżetowej Burmistrz przedłożył opis dochodów i wydatków 

oraz przychodów i rozchodów. 

Mając na uwadze powyższe Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów pozytywnie 

opiniuje projekt budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2019 rok.” Opinia została podpisana 

przez wszystkich członków Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów: Andrzeja Schmidta – 

Przewodniczącego, Halinę Wawrzyniak – członka i Włodzimierza Kubiaka – członka i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

- Pan Sławomir Bogucki omówił inwestycje zawarte w projekcie budżetu Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski na 2019 rok, zgodnie z załącznikiem Nr 3 do uchwały Nr III/25/2018. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr III/24/2018 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2019-2029. 

Dalszych pytań i dyskusji nie było. Radni przystąpili do głosowania.  

Wynik głosowania dot. uchwały Nr III/24/2018: 13 „za”, 2 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr III/25/2018 w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2019. 

- Pan Krystian Betliński powiedział, że wie, iż z budową chodnika w ul. Włocławskiej są pewne 

problemy. Poprosił aby Burmistrz o nich poinformował. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że informował już o tym Radnych na posiedzeniu komisji, ale 

omówi to także teraz, gdyż jest taka konieczność. Samorząd postawił sobie za zadanie aby 

doprowadzić chodnik do granic gminy, czyli do końca miejscowości Palczewo, ale Zarząd Dróg 

Wojewódzkich chce aby nasza gmina miała zaprojektowane chodniki z wykorzystaniem gruntów, 
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które samorząd miałby wykupić od osób prywatnych, z czym się nie zgadzamy. Uważamy, że 

chodnik ten można zaprojektować w istniejącym pasie drogowym, z wykorzystaniem gruntów 

wojewódzkich. Zapewnił, że z początkiem 2019 roku rozpocznie rozmowy, z zamiarem forsowania 

tego stanowiska z Zarządem Dróg Wojewódzkich. 

- Pan Krystian Betliński podziękował za odpowiedź i wyraził chęć uczestnictwa w tych rozmowach. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że cieszą go planowane inwestycje, a najbardziej ul. Wiśniowa. 

Powiedział, ze chciałby uzyskać od Burmistrza zapewnienie, że będzie miał na uwadze realizację 

budowy ul. Smołowej oraz to, że 100.000,00 zł, które „zdjęto” z budżetu w 2018 roku, a które to 

środki były wyznaczone na remont drogi w Przewozie, wrócą do niego po tym jak Powiat będzie 

realizował to zadanie. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że środki na remont drogi w Przewozie wrócą do budżetu 

gminy, gdy tylko Powiat przystąpi do realizacji tego zadania. Jeśli chodzi o budowę ul. Smołowej 

odpowiedział, ze wróci do rozmów z Radą co do finansowania tej inwestycji i jej realizacji gdy tylko 

projekt będzie kompletny. 

Dalszych pytań i dyskusji nie było. Radni przystąpili do głosowania.  

Wynik głosowania dot. uchwały Nr III/25/2018: 14 „za”, 1 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

uchwała została przyjęta zwykłą większością głosów. 

- Pan Sławomir Bogucki podziękował Radnym za przyjęcie budżetu oraz za wyrozumiałość w 

stosunku do możliwości finansowych i zaufanie w dobrą wolę organu wykonawczego. Burmistrz 

ocenił przyszłoroczny budżet jako relatywnie rozwojowy, ale przede wszystkim utrzymujący 

wszystkie jednostki i wszystkich pracowników. Podziękował także pracownikom za przygotowanie 

budżetu. 

 

Ad. 9 

- Pan Arkadiusz Włodarski poinformował, ze nie wpłynęły do niego żadne interpelacje na piśmie. 

 

Ad. 10 

- Pan Krystian Betliński podziękował w imieniu mieszkańców Palczewa za wyrażenie zgody na 

budowę wodociągu w kierunku Palczewa. 

- Pan Paweł Betliński zapytał Pana Władysława Rybarczyka jakie jest zadłużenie z tytułu dostawy 

wody oraz jak przebiega ściąganie należności z tego tytułu? 

 

 

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, że nie jest przygotowany na szczegółową odpowiedź na 

to pytanie, ale na dzień 30 września było 118.000,00 zł zadłużenia z tytułu dostawy wody. 

Zadłużenie jest sprawą zmienną, a inkasenci działają. Zauważyć należy, ze w zadłużenie na 



 7 

118.000,00 zł wchodzi zadłużenie jednego zakładu w wysokości 40.000,00 zł, które obecnie wynosi 

6.000,00 zł, które, mimo problemów ze zmianą właściciela tego zakładu, ma nadzieję odzyskać. Pan 

Kierownik powiedział, że zadłużenie w obecnym roku wzrosło, w stosunku do ubiegłego, na co 

może mieć wpływ wiele czynników, np. to, że sprzedaż wody była większa oraz, że cena za wodę 

jest wyższa. Wyjaśnił, ze proces ściągania zaległości za dostawę wody jest dość trudny. Swego czasu 

zakład komunalny korzystał przy windykacji należności z firmy windykacyjnej z Kalisza, ale do 

końca nie zdało to egzaminu. Kolejnym etapem jest możliwość wstrzymania dostawy wody, które 

jest obwarowane wymogami prawnymi, do których należy np. powiadomienie na 20 dni przed 

wyłączeniem dostawy odbiorcę, powiadomienie Burmistrza oraz SANEPID. Z ostatniego wyjścia 

korzysta się bardzo rzadko, w sytuacjach kompletnego braku porozumienia między stronami. 

Ponadto Pan Rybarczyk powiedział, ze zadłużenia rosną i to nie tylko za wodę oraz nie tylko w 

naszej gminie. Szczególnie martwi zadłużenie z tytułu wywozu śmieci, co szczególnie martwi, bo w 

tej chwili zanosi się na dużą podwyżkę za wywóz śmieci, nie tylko w Piotrkowie Kujawskim. 

Niektóre gminy są już po podwyżkach za śmieci, np. w Inowrocławiu ustalono 17 zł za odpady 

segregowane, co w przeliczeniu daje nam na czteroosobową rodzinę w granicach ponad 50 zł. 

Każdy z nas płaci tyle za Internet np., a opłaty za śmieci będą nas więcej kosztować i jest to 

nieuniknione bo wysypiska się kończą, spalarnie są dużo droższe, a w roku 2020 odczujemy 

dotkliwie wzrost opłaty środowiskowej, którą płaci się do Urzędu Marszałkowskiego. Obecnie 

mamy podpisaną umowę na wywóz nieczystości na wysypisko do Inowrocławia, ale tylko na jeden 

rok. Nie wiemy co będzie dalej, ale najlepszym wyjściem byłoby utworzenie wysypisk powiatowych, 

tak jak poczyniono w Wielkopolsce. Na wzrost ceny za wywóz śmieci ma wpływ także odległość do 

wysypiska, co w naszym przypadku wynosi około 50 km. Pan kierownik za najbardziej cenotwórczy 

element tej opłaty uznał jednak opłatę środowiskową. Powiedział, że w jak najszybszym terminie 

będzie należało zacząć rozmawiać o tym problemie, bo w tym roku zanosi się na 60.000,00 zł straty 

z tytułu wywozu nieczystości stałych dla zakładu komunalnego. 

- Pan Błażej Barczak poprosił o interwencję na ul. Dworcowej, w okolicach firmy Lechpol, gdzie 

stan drogi jest bardzo zły. Zapytał także o odpowiedź na swój wniosek z pierwszej sesji, dotyczący 

dofinansowania dla kościoła w Połajewie oraz poprosił o wycięcie krzaków porastających pobocze 

na drodze w Dębołęce, przy wyjeździe do Nowej Wsi, gdzie obecnie dzieci chodzą ulicą, co zagraża 

ich bezpieczeństwu. Poprosił również o posypanie dróg lokalnych piaskiem podczas mrozów w 

szybszym czasie, niż to ma miejsce, bo najczęściej jest tak, ze zanim tam dojedzie pługopiaskarka, to 

śnieg już topnieje, a samochody ulegają wypadkom. 

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że od 2006 roku Urząd stara się o uzyskanie pozwolenia na 

użytkowanie terenu drogi w ul. Dworcowej do celów budowlanych. Droga ta jest własnością PKP i 

nie możemy się z nimi porozumieć w tej sprawie. Samorząd, ze swej strony, co jakiś czas równa tę 

drogę i dosypuje kruszywa, ale dodał, że nie ukrywa, iż dalej będzie się starał o pozyskanie tego 
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gruntu do celów budowlanych. Poinformował, ze droga ta w obecnym stanie jest już rozgraniczona. 

Jeśli chodzi o dotację dla kościoła w Połajewie Burmistrz powiedział, że rozmawiał z proboszczem 

parafii Połajewo, który miał złożyć wniosek formalny w tej sprawie, aby Rada mogła to rozpatrywać. 

Jeśli chodzi o wycięcie krzaków na drodze w Dębołęce, to zauważył, ze jest to droga powiatowa, 

przy czym wyraził wiarę w to, ze jego trzecia prośba pisemna na ten temat w końcu poskutkuje. 

Dodał, ze uważa, iż Radni sami mogą składać wnioski w takich sprawach bezpośrednio do zarządcy 

drogi. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy odpowiedź Pana Burmistrza na temat usunięcia krzaków na 

poboczu drogi w Dębołęce ma rozumieć tak, że gmina nie może ich sama usunąć? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że gmina może usunąć te krzaki, ale w takim razie po co 

Zarząd dróg Powiatowych? Dodał, że Burmistrz i Rada muszą dbać o racjonalność wydatków i dbać 

o to aby koszty ponosić dbając o swój własny majątek. Dodał, że prosił Zarząd Dróg Powiatowych o 

usunięcie tych krzaków już dwukrotnie, więc zwrócił uwagę na to, jakie jest podejście zarządcy 

drogi. Na koniec swej wypowiedzi odpowiedział, ze dla bezpieczeństwa mieszkańców oczywiście 

zleci usunięcie krzaków. Jeśli chodzi o sypanie dróg piaskiem to Pan Burmistrz poinformował, ze 

zlecił posypanie dróg najbardziej uczęszczanych oraz miejsc najbardziej niebezpiecznych. Zwracając 

się do Pana Rybarczyka wyraził wiarę w wykonanie swojego polecenia. 

- Pan Władysław Rybarczyk uzupełnił wypowiedź Pana Burmistrza odnośnie sypania dróg piaskiem 

podczas mrozów i opadów. Powiedział, ze zakład komunalny posiada jedną piaskarkę i nie da się 

obsłużyć nią całej gminy w przyzwoitym terminie. Powiedział, że należałoby zakupić jeszcze jedną 

piaskarkę i wtedy ta usługa by się polepszyła. Poinformował, że piaskarka, którą dysponuje zakład 

kosztowała 60 tys. zł. 

- Pan Paweł Betliński poinformował, że na ul. Włocławskiej jest uszkodzony czujnik od 

przepompowni ścieków. 

- Pan Władysław Rybarczyk odpowiedział, że się tym zajmie. 

- Pan Marian Stramowski poprosił o dokończenie obcinania gałęzi w sołectwie Lubsin. 

- Pan Sławomir Bogucki wyjaśnił, że gałęzie zostaną obcięte gdy tylko przybędzie ludzi do 

wykonania tego zadania. W ostatnim czasie jest mało pracowników, którzy na dodatek 

oddelegowani są do innych zadań. 

- Pan Paweł Betliński podziękował Starości, Wicestaroście i Zarządowi za to, ze pozytywnie 

zaopiniowali zmiany dotyczące dróg gminnych, dodał, że cieszy się, że współpraca idzie w 

pozytywnym kierunku. 

- Pan Tomasz Kocent poinformował o problemie nasilającym się w ostatnim czasie na terenie naszej 

gminy dotyczącym Cyganów, którzy okradają starsze osoby. Poprosił o interwencję w tej sprawie w 

Policji. 

- Pan Sławomir Bogucki poinformował, że w dniu poprzedzającym sesję odbyło się spotkanie z 
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emerytami, a Policja została poproszona o intensyfikację patroli. Dodał, że będzie rozmawiał o tym z 

Komendantem Powiatowym. 

- Pan Arkadiusz Włodarski złożył wszystkim życzenia świąteczne. 

- Pan Sławomir Bogucki także złożył życzenia i podziękował za rok ciężkiej pracy. 

- Pani Joanna Lewandowska – Kołodziejska złożyła życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia i 

zaprosiła na spotkanie świąteczne organizowane w remizie OSP w Dębołęce. 

 

Ad. 11 

–  Pan Arkadiusz Włodarski  po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad III sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

Zamknięcie III sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15:15 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Krzysztof Włodarski /-/ 


